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Geachte mevrouw Ripmeester, 

Op 8 februari 2019 heeft u in uw brief vragen gesteld over alternatief woonaanbod voor economisch 
daklozen via 'Onder de Pannen'. U geeft aan dat 'Onder de Pannen' voor Ridderkerk een potentiële 
oplossing kan zijn voor economisch daklozen, die met spoed woonruimte zoeken. In deze brief 
beantwoorden wij uw vragen. 

1. Heeft het college kennis genomen van dit artikel? 
Ja, het college heeft kennis genomen van het artikel. 

2. Is het college bekend met ONDER DE PANNEN en zo ja, is er een reden dat Ridderkerk hier tot 
nu toe niet voor gekozen heeft? 
Nee, het college was nog niet bekend met 'Onder de Pannen'. Daarom heeft het college hier tot nu 
toe niet voor gekozen. 

3. Herkent het college de voordelen van deze aanpak voor economisch daklozen, én voor 
mensen die woonruimte voor hen beschikbaar zouden willen stellen? 
Het college heeft de voor- en nadelen nog niet kunnen bespreken en tegen elkaar af kunnen wegen. 

4. Is het college het met onze fractie eens dat deze aanpak goed aansluit bij de 'tegengaan 
eenzaamheid' en 'maatwerkgedachte' waar de gemeente Ridderkerk ook op andere 
beleidsterreinen aan werkt? 
Wat door u wordt voorgesteld zou in voorkomende gevallen een bijkomend voordeel kunnen zijn, 
maar is - zoals het artikel ook duidelijk maakt - geen hoofddoel van 'Onder de Pannen'. 
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5. Ziet het college mogelijkheden, of is het college bereid deze te onderzoeken, of deze aanpak 
ook in Ridderkerk een plek kan krijgen? 
Het college is bereid de mogelijkheden van deze aanpak in Ridderkerk te onderzoeken en wil daartoe 
partijen die hierbij een rol spelen consulteren. De uitkomsten van dit onderzoek koppelen wij rond het 
zomerreces van 2019 aan u terug. 

Wij vertrouwen erop u hiermee voldoende te hebben geïnformeerd. 

Hoogachtend, 

Het college van burgemeester en wethouders van Ridderkerk, 

de secretaris, de burgemeester, 

~ 
mw. A. Attema p.;q-. 


